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Bestyrelsesmøde mandag den 2. oktober 2023 kl. 19.30

Deltagere: Søren, Micheal, Lars, Louise, HenrikAfbud: Katrine, Jesper

REFERAT 2023.10.02
Punkt 1 Godkendelse af referat.Referatet fra bestyrelsesmødet den 14 August blev godkendt.

Punkt 2 Arrangementer siden sidste møde
KlubaftenKlubløbet var relativt succesfuldt med en god deltagelse. Der kunne godt have været lidtflere deltager ellers ok. Der var et par nye aspiranter hvoraf den ene også har deltaget itirsdags træning.
Hareskovløbet – støtte til børnecancer fonden.Vi var nogle stykker fra bestyrelsen som deltog ved Hareskovby’s indsamling tilbørnecancer fonden. Det var et arrangement med mange forskellige aktiviteter, og vihavde sat en sprintbane op på fodboldbanen. Der var mange unge som løb banen mendet giver næppe nogle nye medlemmer. Vi håber at vi lavet noget reklame for klubben.
Divimatch 2. runde og op/nedDet gik mindre godt til den 2. Divimatch den 17 September i Rude skov og vi endte derfor iet op/ned rykning match den 2 Oktober i Slagslunde skov.
Vi var 23 deltagere fra klubben til op/ned stævnet som alle havde en god dag i Slagslundeskov. Resultatet blev fremragende og vi vandt stævnet. Vi er derfor i 5 division igen næsteår.
Juleløb 27. december. Banelægger/idémager ???Søren finder en banelægger og booker cafeteriet. Forplejning aftales/arrangeres seneremen vi regner med frokost. Book dagen allerede nu.
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Punkt 3 Efterårsløbet 15. oktoberVi er lidt underbemandet men ellers er der godt styr på tingene. Vi mangler et par post-indsamlere men ellers er alle andre opgaver besat. Stævneleder er Hakon, og banelæggerMichael.
Skov og Naturstyrelsen har udfordret nogle af posterne, fordi løberne kommer til at brugeridestier. Alle borger i Danmark har samme ret til at bruge stierne i skoven, så vi håber påat vi kan snakke os ud af det.
Til næste år holder vi fast i samme dag (første Søndag i efterårsferien) med løb i LilleHareskov/Jonstrupvang. Der var forslag om at lægge nogle af posterne på flyvestationen,men det må afklares sendere.Vi skal have fundet en banelægger og en stævneleder.

Punkt 4 Nye flag standereOverført til næste bestyrelsesmøde

Punkt 5 ForbundsnytDOF har udsendt en god nyhedsmail som alle opfordres til at abonnere på. Kræver etkryds i O-service under nyhedsformidling.

Punkt 6 Generalforsamling 22. februar 2024
Bestyrelsesmedlemmer.
KassererHenrik ønsker helst ikke genvalg men kan godt fortsætte hvis der ikke kan findes enanden. Posten er derfor ledig, hvis der er en anden som har lyst til kassereropgaven. Debedes melde sig til Søren.
Bestyrelsesmedlemmer· Michael vil gerne stille sit mandat til rådighed hvis der er en af de yngre medlemmerder har lyst til bestyrelsesarbejde.

· Lars vil gerne genvælges
· Jesper er også på valg i denne omgang. Søren snakker med ham.

Punkt 7 Næste bestyrelsesmøde forslag: ?Næste bestyrelsesmøde er mandag i uge 49 (4.december). Vi mødes hos Lars.....

Punkt 8 Evt.


